明愛屯門馬登基金中學 2022-2023 年度 家長通告

敬啟者:

「中三升中四選科」簡介會

本校一向致力為學生提供一個均衡及多元的新高中課程,現將舉行「中三升中四選科」

簡介會予全級中三學生,介紹新高中學科,歡迎家長出席,詳情如下: 日期 : 3/4/2023 (星期一) 時間 : 上午9時25分-11時30分 地點 : 202 室 (華語生) / 109 室 (非華語生) 備註 : **全級中三**必須於當天**9時25分前**(統測後小息期間)往指定地點出席簡介 請 貴家長填妥回條,並於 2023 年 3 月 24 日 (星期五) 或之前交回班主任。 如有任何查詢,請於辦公時間致電 24610304 聯絡張慧婷老師。 比致 貴家長 教務組張慧婷老師負責主理 校長 謹啟 袁國明 二零二三年三月十六日 %-----家長通告第 2223_169 號 〔回條〕 敬覆者: 本人已知悉有關「中三升中四選科簡介會」之安排,並將 * □ 會於當日依時出席 [預計出席人數: _____ 人(不包本校學生)]。 □ 不會出席當日簡介會。 (* 請於適當位置加上"✓"號。) 此覆 明愛屯門馬登基金中學 中 班 號 學生: 家長簽署 : _______

聯絡電話

期

H

Parents Notice No.: 2223 169

_____ ()

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 2022-2023 Parents Notice

16 March 2023

Dear Parents/Guardians,

<u>Briefing Session on New Senior Secondary (NSS) Subject Selection</u> (for S.4 in 2022-2023 School Year)

Our school has always been committed to providing students with a balanced and diversified New Senior Secondary (NSS) Curriculum. We are going to organize a briefing session on NSS Subject Selection for all S.3 students to introduce the new subjects of NSS. Parents are welcome to attend. Details are as follows:

Date : 3-4-2023 (Monday) Time : 9:25 a.m. - 11:30 a.m. Venue : Rm. 109 (NCS students); Rm. 202 (Local students) Remarks : ALL S.3 students are required to attend the briefing session (commencing from **9:25 a.m.** after Uniform Test) in the designated room. Please fill in the reply slip and return it to your child's class teacher on or before 24 March 2023 (Friday). For enquiries, please contact Ms. Cheung Wai Ting (Academic Department) at 24610304 during office hours. Yours faithfully, Mr. Yuen Kwok Ming Principal Parents Notice No.: 2223_169 Reply slip Dear Sir. I acknowledge the notice on "Briefing Session on New Senior Secondary (NSS) Subject Selection (for S.4 in 2022-2023 School Year)" and will attend the briefing session on time [estimated no. of participants: _____(excluding the S.3 student)]. will not attend the briefing session on that day. (* Please add "✓" in the appropriate box.) Name of Student

Class and Class no.

Contact Number

Date

Signature of Parent / Guardian:

Name of Parent / Guardian